

我的良人

MY BELOVED

5-#4·6 | 5-3 1 | 7̇ 2 4 6 | 6-5 0 | 1̇-5 3 | 5-3 1 |

1. 祂下到谷中;行在百合花叢,我已看清潔我良
 2. 祢豈不知啊!我正百在尋找祢?我請祢我已快告清訴我良
 3. 我今不行近祢,啊!最天在可愛更柔主,祢榮美吸我,我常
 4. 祢的聲音比眾天可使更慈;祢的容笑,容,比嬌

3-1·2 | 1--0 | 5-#4·6 | 5-3 1 | 7̇ 2 4 6 | 6-5 0 |

人腳蹤; 救主我愛我急速與跟祢前行!
 的蹤何居? 响午祢在何處因羊群同樓?
 腳祢更明晰; 莫祢輕我心掩面來,向祢崇懷中祢倚!

1-7 1̇ | 6-4 2 | 1-3 2 | 1-0 0 | 2-4 4 | 3·4 5 0 |

陣陣輕風,都訴祢寶貴名! 副
 傍泉可安,息,炎,陽,有,蔭,蔽。 歌
 祢會尋我,稱我,祢的,鴿,子! 啊!我良人,主,祢
 祢可愛極!使,我,傾,心,欲,死!

2-4 4 | 3·4 5 0 | 1-1 6 | 5·3 5 0 | 3-1·2 | 1-0 0 ||

可頌之神子,主耶穌曾為我流血捨生!

1. Down in the valley, among the sweet lilies, Walks my Beloved, his foot-prints I see;
Haste I to follow thee, Savior and Lover, How the winds whisper thy dear name to me!
2. Know'st thou I seek thee? Oh, haste to discover, where is the place of thy fragrant retreat
Where thou dost rest with thy flocks at the noontide,
Shelter'd near fountains unsearch'd by the heat.
3. Now I approach thee, oh, fairest Redeemer, Lured by thy beauty to dwell in thy love; Hide not
thy face from the heart that adores thee, Hast thou not sought me and called me thy Dove?
4. Gentler thy voice than the whisper of angels, Brighter thy smile than the sun in the sky;
Gather me tenderly, close to thy bosom, Faint with thy loveliness thus let me die.

CHORUS

Oh, my beloved Lod For me thy life blood pour'd, Thou blessed Son of God, Jesus my Lord.